

---

---

## **Canadian Tax Foundation Lifetime Contribution Award**

As of 2016, the Canadian Tax Foundation honours each year individuals who, through their volunteer efforts and body of work, have made substantial and outstanding contributions to the Foundation during their careers. The Lifetime Contribution Award is the most prestigious award conferred by the Foundation. The selection committee takes into account the individual's contributions to Foundation publications and conferences, service on the board of governors and other committees, and participation in other organizations and activities that further the Foundation's purposes.

The 2020 recipients were Shawn D. Porter and David A. Ward, QC.

For further information about the nomination and selection process for this award, see the Foundation website.

---

---

## **Prix pour une contribution exceptionnelle de la Fondation canadienne de fiscalité**

Depuis 2016, la Fondation canadienne de fiscalité rend hommage chaque année à des personnes qui, par leur travail bénévole et leurs réalisations, ont contribué de façon importante et exceptionnelle à la Fondation au cours de leur carrière. Le Prix pour une contribution exceptionnelle est le prix le plus prestigieux décerné par la Fondation. Le comité de sélection prend en compte la contribution de la personne aux publications et aux conférences de la Fondation, son travail au sein du conseil des gouverneurs et d'autres comités, ainsi que sa participation à d'autres organisations et activités qui contribuent à la réalisation des objectifs de la Fondation.

Les lauréats de 2020 étaient Shawn D. Porter and David A. Ward, QC.

Pour obtenir de plus amples renseignements sur le processus de nomination et de sélection pour ce prix, consultez le site Web de la Fondation.